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Byst i tí hasi i zasahovali p i požáru trávy a k ovin za Byst icí u bývalého mostu p es železni ní tra . U požáru byli d íve než benešovští 
profesionálové, hlavní díl práce tedy odvedli práv  naši. Benešovští s mnohem objemn jší cisternou potom celou oho elou oblast prolili  
dostate ným množstvím vody, aby nedošlo k op tovnému vznícení. Vpravo vidíme asistující policii R a M stskou policii Byst ice.  

„Magneti“ op t ú adovali. Tentokrát zlikvidovali elektrické vedení na hrázi rybníka v Op eticích, které museli odst ihnout pod nap tím. 
Mohou mluvit o št stí, že je p i tom elektrický proud nezabil! Pokud by je p istihnul n kdo z místních, asi by krádež doprovázelo zran ní, 
ale o úraz elektrickým proudem by se asi nejednalo... 

Podobn  se otá ely zna ky v srpnových dnech roku 1968 - tenkrát proto, aby „osvoboditelé“ z východu nenašli tak snadno cestu do Prahy. Dnes je to 
jen lumpárna, která zdržuje pracovníky Služeb od mnohem d ležit jší práce. Jestlipak si vtipálci uv domili, že tím vlastn  škodí nejen idi m, kte í
mohou zabloudit, ale i všem Byst i an m (dokonce i sob )? 
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Chvála tradicím! 

Tradice se prý mají ctít. N které tra-
dice jsou staré mnoho staletí, u jiných 
víme, kdy se objevily, další vznikají 
v dnešní dob .

Duben a kv ten jsou na tradice bohaté. 
Velikonoce pat í mezi ty prastaré. Ve 
velkých m stech už se za ínají vytrá-
cet, ale ím je místo menší, tím více 
koledník  je vid t, a to nejen mezi d tmi. Mrskat i polévat 
chodí i dosp lí a v tšinou se p i tom náramn  baví.  

Pálení arod jnic bylo nahrazeno pálením „mírových oh “
a tradici máj , která také sahá hluboko do minulosti zm nili  
bývalí „mocipáni“ na vícemén  povinné pr vody se stejn
povinným „jucháním“ kolem tribun, z nichž jsme slýchávali 
asto nesmyslné a v tšinou neup ímné fráze. 

Dnes už zase pálíme arod jnice, ale zatímco d íve kluci 
z jednotlivých osad sout žili, kdo bude mít v tší hranici a í
ohe  bude vid t dále (v tšinou se pálily staré pneumatiky 
a ovzduší dostávalo po ádn  zabrat), dnes vidíme ím dál 
ast ji ohýnky na zahradách, u nichž se pe ou bu ty a i to 

mnohdy vyprovokuje stížnosti soused .

Nové tradice vznikají a je otázkou, kolikrát se ta-která akce 
musí opakovat, abychom o ní mohli mluvit jako o tradici. 
Troufám si tvrdit, že v Byst ici se stalo dubnovou tradicí  
po ádání Divadelního festivalu Ludvíka N mce Mate ským 
centrem Kulíšek. A zrovna tak si troufám tvrdit, že je to  
tradice dobrá a m la by se udržet. Vynasnažím se, aby po  
letošním prvním ro níku oblastní (d íve krajské) loutká ské 
sout žní p ehlídky m la Byst ice v této sout ži další divadelní 
tradici. Pom že to dobrému jménu Byst ice a naši nejmenší 
by m li vyr stat v kulturním prost edí, protože práv  tak 
m žeme nenásiln  p sobit na jejich výchovu. Samoz ejm
i spolu se sportem - a tady se zrodila další dubnová tradice, 
volejbalový turnaj smíšených družstev. Tak a  nám ty nov
vzniklé tradice vydrží! 

Pavel N mec
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Uzáv rka p íštího ísla je 23. kv tna 2014 

P ísp vky do Hlasu Byst ice posílejte na adresu:  
hlasbystrice@seznam.cz 

Nemáte-li možnost použít e-mail, m žete p ísp vky  
p inést osobn  do redakce Hlasu Byst ice (U Jelena)  

v pond lí od 12 do 17 hodin  
nebo po telefonické domluv  (731 575 072)  

kdykoliv v pracovní dob  redakce. 

(Fotografie nevkládejte do textu, ale p iložte je  
jako samostatný soubor v co nejlepší kvalit .) 
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Zprávy ze zastupitelstva 
Druhé letošní ve ejné zasedání Zastupitelstva m sta Byst ice se 
konalo ve st edu 9. dubna 2014. Na zasedání se projednávalo 
a schvalovalo Rozpo tové opat ení . 2/2014, Smlouvu o poskytnutí 
neinvesti ního finan ního transferu MC Kulíšek, Strategický 
plán m sta Byst ice na léta 2014 až 2020, petici vyjad ující  
nesouhlas s plánovaným projektem zjednosm rn ní ulic P í ná, 
K Zájezdku a Kostelní, návrh rozpo tu na rok 2014 Dobrovolného 
svazku obcí BENE-BUS Benešov a bezúplatný p evod pod  
komunikací v osad  Drachkov. 

Hlavním bodem jednání byl bezpochyby Strategický plán m sta 
Byst ice. Projednávání tohoto pro m sto Byst ici klí ového dokumentu 
završilo n kolikam sí ní zpracovávání podn t , jakým sm rem 
by se do budoucna m l ubírat vývoj m sta. V rámci projednávaného 
bodu vystoupily se svojí prezentací ob  vysout žené spole nosti: 
EQUICA a.s. a PROCES Centrum pro rozvoj obcí a region  s.r.o.  

Spole nost PROCES p edložila k projednání záv re ný text stra-
tegického plánu m sta Byst ice. Zastupitelé se seznámili s již d íve 
zve ejn nou analytickou ástí dokumentu i s implementa ním 
dokumentem, který p edkládá konkrétní karty projekt . V oblasti 
prevence kriminality by m l být zpracován Program prevence 
kriminality a protidrogové prevence území m sta Byst ice a p ilehlých 
osad pro období let 2014-2020. Dále by m lo dojít nap íklad 
k výstavb  chodníku Byst ice-Líšno, posílení vztahu místních 
obyvatel k m stu a osadám, obnov  obecních cest, zpracování 

projektové dokumentace na revitalizaci kotelny a realizaci dalších 
konkrétních projekt .

Spole nost EQUICA a.s. následn  p edstavila výsledky projektu 
Návrhu systému ízení strategie ve m st  Byst ici. Z tohoto pohledu 
byly zpracovány procesy na plánování a realizaci rozpo tu, zavedení 
procesu komunitního plánování, zpracování žádosti o dotaci, ale 
i kontrola a napln ní výše schváleného strategického plánu m sta 
Byst ice.  

P edložené dokumenty schválilo 12 z p ítomných 13 zastupitel ,
a to nap í  politickými stranami. Schválením všech p edložených 
dokument  se poda ilo naplnit hlavní ást projektu podpo eného 
Evropským sociálním fondem prost ednictvím Opera ního  
programu Lidské zdroje a zam stnanost. Je dob e, že i v takto 
politicky vypjatém období se poda ilo prosadit a schválit v cn
vydiskutovaný strategický dokument. 

Petice vyjad ující nesouhlas s plánovaným projektem zjednosm rn ní 
komunikací v ulici K Zájezdku, P í ná a Kostelní vyvolala debatu, 
zda je zapot ebí v této lokalit  omezovat dopravu a výstavbou 
chodník  a zklid ujících prvk  zasahovat do pr jezdnosti lokality. 
Vzhledem k tomu, že p edkladatel dopravního projektu místostarosta 
Ing. Libor Topol nebyl této diskusi p ítomen, navrhl jsem pozastavit 
realizaci projektu. Tento návrh byl následn  všemi zastupiteli 
schválen. 

Mgr. Daniel Št pánek, starosta m sta 

Co vy na to, pane starosto? 
V posledních týdnech se za okny špatn  zaparkovaných aut 
v Byst ici objevila karti ka s nápisem: „Chodník je pro chodce, 
auta pat í na silnici!!!“. Nem li by policisté rad ji d lat n co 
užite n jšího? 
Parkování v Byst ici a p edevším na sídlišti je dlouhodobý problém. 

idi i si musí uv domit, že dopravní p edpisy platí i p i parkování. 
Pokud n kdo postaví své auto na chodník, provádí se t žko zimní 
údržba chodník . Na nešvar upozornil i vozí ká , který kv li
špatn  stojícímu autu musel do vozovky a na vlastní o i jsem  
vid l i t ídu mate ské školy, která kv li špatn  parkujícímu autu 
musela p echázet silnici.  

idi i své automobily staví na chodník, do protism ru i na místa, 
kde vyjíždí další vozy. M sto Byst ice vybudovalo n kolik desítek 
parkovacích míst ur ených k parkování vozidel v sídlišti. Po et
automobil  v lokalit  ale neúm rn  roste. Abychom zabránili 
plošnému pokutování p i porušování dopravních p edpis  u ne-
vhodného parkování, rozhodlo se m sto Byst ice v m síci dubnu 
upozornit na tento nešvar domluvou, tedy zmi ovanou karti kou 
s nápisem „Chodník je pro chodce, auta pat í na silnici!!!“. Po 
neuposlechnutí této výzvy budou strážníci m stské policie nuceni 
špatn  stojící idi e pokutovat. 

Za átkem m síce dubna rozší ila mate ská škola svou kapacitu. 
Jak jsem se dozv d la, tak tato kapacita není napln ná a ješt
k tomu došlo k rozd lení jedné z p edškolních t íd. Takhle to 
bylo plánované?! 
O této situaci jsem dop edu nic nev d l, i když se m  to také 
osobn  dotýká. Vzájemná jednání s paní editelkou se vždy nesla 
v rovin , že v nástavb  budou dv  t ídy p edškolních d tí.  
Nemyslím si, že rozd lení t ídy uprost ed školního roku je vhodné. 
Dochází k narušení kolektivu a navíc d ti, které jsou p ipravovány 
na školní docházku, se najednou t i m síce p ed prázdninami 
musí sžívat s novými t íletými d tmi, které si na p edškolní za ízení 
teprve zvykají a asto ješt  nemají ani základní spole enské  
návyky. 
Projekt nástavby nad školní jídelnou po ítal s výstavbou dvou 
nových t íd mate ské školy. Toto zadání vzešlo ze spole ného 
jednání mezi architekty, mnou, editelkou mate ské školy a editelem 
školy základní. Na tomto jednání byla p edložena demografická 
data porodnosti v pr b hu jednotlivých školních ro ník . Demo-
grafická data ukazují, že tento a nastávající školní rok bude nejvyšší 
po et žádostí o p ijetí do mate ské školy. M sto Byst ice se tak 
snaží vyjít vst íc rodi m, aby nep icházeli o práci a mohli se 
plynule vrátit do pracovního procesu. 
P ekvapením pro nás byl nízký po et p ihlášek p i mimo ádném 
lednovém zápisu. K zápisu mohl p ijít každý, jehož dít  dosáhne 
v tomto školním roce, tedy do 31.8.2014, t í let. I p esto, že této 
možnosti využily jen t i desítky rodi , rozhodla Rada m sta, že 
od 1. dubna budou otev eny ob  dv  nové t ídy mate ské školy 
s tím, že kapacita bude obsazena bu  mladšími d tmi, nebo bude 
obsazena d tmi z blízkého okolí. Ani p i tomto rozhodování  
nem la Rada m sta informace o tom, že jedna ze t íd p edškolních 
d tí bude rozd lena. 
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Služby m sta Byst ice 
Vážení spoluob ané, 

jaro je v plném proudu. Rozkvétají stromy, všude tryská míza a ptáci 
k i í na všechny, kterým te ou nervy z toho, že nestíhají… 
Vlastn  takové p kné eské venkovské jaro. 

V m síci dubnu pracovníci služeb pokra ovali v jarních pracích. 
Byla pro ezána silnice Nesva ily - Zaho any a p i této innosti 
byly odklizeny i ásti nábytku, pohozené u krajnic.  

P ímo v Zaho anech pracovníci asistovali p i kácení d evin zasa-
hujících do elektrického vedení.  

Naši pracovníci pomáhali p i st hování propriet t ch nejmenších 
do nových prostor školky. 

Byla dokon ena pro ezávka vycházkové cesty u Oub nic. 

P ed Velikono ními svátky byly uklizeny a posekány h bitovy. 
Na ten Byst ický byla ustavena naším hrobníkem památe ní 
plastika na památku zbyte né smrti ke konci II. sv tové války. 

Pracovníci služeb upravovali koruny okrasných strom
v Oub nicích a navezli okrasnou k ru, kterou bylo upraveno 
prostranství p i brigád  v Nesva ilech. Pracovníci služeb istili 
komunikace, odklízeli odpadkové koše a plnili svou prvotní 
funkci, kterou je komunální údržba m sta a osad. 

Sou asn  s tímto chci pod kovat za ú ast v sout ži ve sb ru 
elektroza ízení, která probíhá, a její konec je stanoven na 
31. 5. 2014. K datu uzáv rky Hlasu Byst ice byla p ekro ena  
hranice 1000 rozdaných bod . Pr b žné výsledky jsou pravideln
uve ej ovány na facebooku na stránkách: 
www.facebook.com/sluzbybystrice 

Dále d kuji všem, kte í nejsou líní p ivézt odpad do sb rného 
dvora - místo toho, aby ho n kde pohodili. 

Není ve hv zdách ale v tráv . - Pracovníci služeb budou sekat 
ve ejné plochy ve m st  a osadách.  

Na území m sta budeme sekat i n které pozemky t sn  sousedící 
s komunikací. Bohužel charakter takových ploch v n kterých 
p ípadech neumož uje použití techniky, která p i svém provozu 
neodhazuje kamínky a jiný inertní materiál. Na taková místa  
budeme prost ednictvím m stské policie rozmis ovat zákazové 
cedule. Na nich bude vyzna ena doba sekání. Prosím tedy tímto 
zejména parkující ob any, aby respektovali tato ozna ení, aby 
nedošlo k poškození laku karoserie vlivem odlétajících kamínk .
V ím, že nás p i tom nebude zdržovat odstra ování „rádobyvtip “
n kterých spoluob an . (Viz foto z nápravy p eto ených orien-
ta ních tabulí.) 

Ing. Tomáš Semrád  

Komunální služby 

Nejbližší budoucnost 

Sb rný dv r
P ipomínám letní otevírací dobu sb rného dvora, kdy je ob a-
n m pln  k dispozici: 

pond lí 8:00 – 15:30 hodin 
úterý 8:00 – 15:30 hodin 
st eda 8:00 – 17:30 hodin 
tvrtek 8:00 – 15:30 hodin 

pátek 8:00 – 15:30 hodin 
sobota 9:00 – 12:00 hodin 
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Byst ice schválila Strategický plán. Pom že v boji s drogami  
a propojí centrum s osadami cyklistickými stezkami

Naprostou p evahou dvanácti hlas  ze t inácti rozhodli zastupitelé Byst ice na svém mimo ádném dubnovém jednání o osu-
du Strategického plánu. St edn dobý plán, jaký zatím v historii m sta nemá obdoby a pro který zvedli ruku bez jednoho 
všichni zastupitelé nap í  politickým spektrem, zajistí na p íštích šest let v chodu m sta, jeho organizacích i ve ve ejném sek-
toru takzvané projektové ízení. Díky n mu za ne už v p íštích m sících radnice efektivn ji bojovat s kriminalitou a droga-
mi a zrychlí komunikaci s osadami. Snadn ji si sáhne také na peníze z dotací. M sta, která s cíleným strategickým plánová-
ním pracují, jsou totiž v žádostech o evropské miliony zvýhodn na.
Dobrá zpráva pro obyvatele Byst ice a všech jejích 25 p ilehlých 
osad. Po m sících dotazníkových a telefonických šet ení a osobního 
pr zkumu mezi stovkami respondent  v terénu na téma „ve které 
oblasti m sto nejvíce pokulhává“, a jak na to, aby se tu žilo lidem co 
nejlépe, dali zastupitelé tém  jednohlasn  zelenou tzv. Strategickému 
plánu. Po zhlédnutí záv re né komplexní prezentace zvolení zástupci 
ve ejnosti zárove  odsouhlasili dvanácti hlasy z celkových t inácti 
také doprovodný dokument s názvem Implementa ní plán. Hlasováním 
tak prošly i veškeré procesy, které mají do budoucna napomoci ke 
zlepšení fungování m sta a jím z izovaných organizací. Zastupitelé 
tak rozhodli o tom, jakým sm rem se bude m sto a jeho osady ubírat 
v p íštích šesti letech, a hlavn , jaké priority bude v horizontu let 
2015 až 2020 místní samospráva k v tší spokojenosti ob an ešit.  
Dokument, který z v tší ásti zaplatily evropské peníze, p itom roz-
hodn  nemí í do žádného radni ního šuplíku. Už v p íštích dnech se 
totiž naplno spustí n kolikam sí ní proškolování politik , zastupite-
l , zam stnanc  ú adu a p edstavitel  osadních výbor . Vítáni bu-
dou podle vedení m sta také všichni angažovaní obyvatelé Byst ice 
a okolních osad, kte í budou mít chu  se do Strategického plánu za-
pojit. Po sérii školení za ne radnice už v ervenci i v srpnu uvád t
Strategický plán do praxe a kontrolovat jeho dodržování. Za ne p i-
tom kriminalitou a potíráním drog ve m st . Tedy horkým tématem, 
které je podle v tšiny respondent  v dotazníkovém šet ení jeho nej-
v tším problémem a ostudou. Rychlá reakce v podob  vytvo ení 
pracovní skupiny je zejména v této oblasti d ležitá pro budoucí 
efektivní p ísun dotací ur ených k prevenci kriminality. 
„Hned na p íštím zasedání zastupitelstva proto utvo íme komisi, 
která bude pracovat na p íprav  dokumentu v oblasti prevence kri-
minality, a ihned za neme s rozsáhlými školeními. Nevylu uji v té-
to souvislosti ani vytvo ení nového pracovního místa,“ slibuje oka-
mžitou odezvu na schválení dokumentu, který odte  umožní pro-
pracované projektové ízení m sta starosta Byst ice, Daniel Št pá-
nek. Celý projekt má podle n ho od po átku jasný cíl: poukázat na 
slabší místa ve fungování m sta a napomoci zlepšení stávajícího 
stavu. Navrhnout koncepci, co a kde zlepšit a upravit tak, aby m sto 
fungovalo lépe. „Ob ané budou mít p ehled, co m sto plánuje ve 
st edn dobém období. Plán tohoto typu, tedy na delší asové rozp tí 
než je jedno volební období, tady totiž až dosud nebyl,“ zd raznil 
starosta Št pánek. Strategický plán se tak už koncem léta využije 
nap íklad v komunitním plánování a dokonce už i p i plánování roz-
po tu a výdaj  z m stské kasy na rok 2015.  
„Do srpna až zá í bychom cht li zapracovat do chodu m sta všech-
ny klí ové procesy,“ nazna il hlavní manažer projektu Tomáš Vášá-
ry. Do své finální podoby mí í už v t chto dnech také schéma roz-
sáhlých školení „Jeho cílem bude dostat takzvan  pod k ži vše oko-
lo strategického plánu a veškerých proces . Tedy jak nabyté znalos-
ti nyní aplikovat a používat tak, aby m sto fungovalo ješt  lépe,“ 
p iblížil projektový manažer. Základní premisou podle n ho je do-
stat do chodu m sta skute né moderní projektové ízení.  

„To v praxi znamená, že se všechno – krom  ad hoc, tedy nep edví-
datelných  situací - bude plánovat dostate n  dop edu. Vše bude mít 
své karty projektu, kde bude stru n  popsáno, o co jde, kdo za co 
zodpovídá, jaký je rozpo et projektu, jaká jsou rizika a jaký to má 
význam nebo vliv na komunitu Byst ice a osad. Každému projektu 
budou ovšem nastaveny kontrolní mechanismy. Ty se budou pravi-
deln  vyhodnocovat jakožto zp tná vazba pro zastupitelstvo a ve ej-
nost,“ up esnil Vášáry. Zd raznil také, že tento projekt rozhodn  ne-
ní a nebyl o tom, že by vše bylo dote  v Byst ici špatn  a te  bude 
rázem dob e.  
„Naopak. Spousta v cí a mechanism  funguje výborn , respektive 
tím nejlepším možným zp sobem, jakým to jde,“ je p esv d en pro-
jektový manažer Vášáry. Sv d í o tom i rostoucí po et obyvatel 
Byst ice a jeho p íznivé v kové složení, dobrá dopravní obslužnost 
m sta, snižující se podíl dluhové služby a turisticky atraktivní úze-
mí, kterým Byst ice a jeho okolí rozhodn  je. Zárove  ale z dotazní-
kových šet ení vyplynulo, že ob any nejvíce trápí nízká míra pocitu 
bezpe í v centru m sta, p ehušt ná doprava, chyb jící chodníky a 
špatný stav silnic, špatný stav kotelny a teplovodu m sta, zne išt né
ovzduší kv li lokálnímu vytáp ní a málo dom  napojených na vo-
dovod a kanalizaci.  
Josef Šembera, len zastupitelstva m sta Byst ice, p edevším oce-
uje ú ast obyvatel m sta a p ilehlých osad, kte í vypln ním dotaz-

ník  významn  pomohli zmapovat terén a dodali mnoho podn t
k ešení. „To, že vycházíme z jejich podn t , iní Strategický plán 
m sta objektivním, zam eným na praktickou problematiku a neza-
tíženým momentálními pom ry na radnici.“ Jako výhody Strategic-
kého plánu uvádí i skute nost, že má šanci sloužit i po p ípadných 
povolebních zm nách ve vedení m sta. „Vzhledem k jeho dlouho-
dob jšímu asovému p sobení se také zvyšuje možnost m sta zís-
kat peníze z Evropských dota ních fond , jejichž d ležitým kritéri-
em je mimo jiné i udržitelnost projektu a využít je smyslupln  ke 
zlepšení toho co, naše ob any nejvíce trápí,“ dodává Šembera. 
„Celý tým ud lal skute n  maximum. D kujeme proto ješt  jednou 
byst ickému starostovi panu Danielu Št pánkovi i len m oponent-
ního týmu z ad angažovaných ob an . Jedním z nich byl jako host 
také starosta Ratm ic, které se p ed asem staly Obcí roku. Proto 
jsme rádi využili jeho zkušenosti z praxe. Po dobu p ípravy celého 
projektu nás inspirovali mnoha praktickými informacemi a radami,“ 
pod koval za vst ícnost a nasazení p i p ípravách projektového íze-
ní m sta v p íštích šesti letech manažer projektu Vášáry. Celé snaže-
ní ovšem m že být p ínosem i do vzdálen jší budoucnosti. Jednou z 
podmínek dota ních program  je totiž tzv. udržitelnost projektu. „
To tedy znamená, že jakýkoli strategický plán se v budoucnu bude 
pravideln  aktualizovat. Stejn  tak by i ten byst ický m l být trvale 
využitelný pro plánování,“ p edpokládá proto další využití zkuše-
ností s projektovým ízením a st edn dobým plánováním do bu-
doucna starosta Byst ice Št pánek. 

(pokra ování na str. 7) 
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2014-2015: V rámci protidrogové prevence vznikne pracovní skupina pro prevenci nežádoucích jev , nová koncepce m stské policie. 
2015: Projekt na revitalizaci kotelny
2015-2016: I. etapa revitalizace, díky níž se ušet í náklady na distribuci. 
2015: Oprava „páte ní“ ásti topného kanálu
2014-2020: Tvorba a tisk leták  k propagaci území, vydání publikace o historii Byst ice, vznik pracovní skupiny cestovního ruchu 
2015-2018: Rekonstrukce Domu U Jelena na infocentrum s kavárnou, které bude fungovat jako zázemí pro výstavy i divadlo 
2015-2018: výstavba chodníku Byst ice - Líšno 
B hem p íštích dvou let omezení pr jezdu t žké kamionové dopravy v centru a zklidn ní dopravy 
2015-2020: Podpora domácností ve zlepšení ovzduší – dotace m sta na vým nu kotl
2015-2020: Propojení centra a osad cyklistickými trasami, trasami pro p ší a hipoturistiku 
Vypracování projektu na p ipojení m sta na p ivad  vody Benešov – Sedl any a revitalizace vodovodní sít
Rozší ení sít  teplovodu 
Revitalizace rybník , vodních tok  a b eh  pro jejich p ípadné využití pro volný as 

snížení kriminality 
volno asové aktivity 
efektivn jší ízení m sta a jeho organizací 
z ízení destina ního managementu v oblasti cestovního ruchu 
zlepšení stavu komunikací a služeb 
zlepšení bytové politiky m sta
zkvalitn ní životního prost edí 

Priority ve strategickém plánu do roku 2020

Co také obsahuje Implementa ní dokument? 

Ob anská komise informuje 
V m síci dubnu oslavili významné jubileum tito ob ané : 

Jaroslav Hnátek                   Byst ice                        70 let 
Jind iška Šitnerová              Byst ice                        70 let 
Miluše Chlistovská              Byst ice                        70 let 
Miloslav ermák                 Hlivín                           75 let 
Marie Ba hová                    Nesva ily                     75 let 
Marie Burdová                    Byst ice                        75 let 
Marta ervová                    Byst ice                        75 let 
Marie Vosátková                 Byst ice                        75 let 
Václav Houška                    Jarkovice                      80 let 
V ra Be ková                     Byst ice                        85 let 

Všem oslavenc m p ejeme hodn  zdraví a životního elánu do 
dalších let ! 

11. dubna 2014 oslavili manželé Miluše a Pavel Chlistovských 
z Byst ice zlatou svatbu - tedy 50 let spole ného života.  
Oslava prob hla  v rodinném  kruhu a v krásném prost edí na 
zámku v Libouni. 

25. dubna 2014 oslavili manželé Jarmila a Josef Mrázkovi 
z Byst ice zlatou svatbu - tedy také 50 let spole ného života.  

Ob ma pár m p ejeme pevné zdraví a ješt  dlouhá léta spole ného 
života. Úsm v na tvá i a pohoda a  je provází i nadále ! 

Marie Neradová 

Pokud chcete i Vy, kte í také letos slavíte „zlatou“ nebo  
„diamantovou“ svatbu, prožít hezké chvíle p i vzpomínkách  
na mladá léta, a  už doma nebo p ímo na M stském ú ad
v Byst ici, prosím, ozv te se nám ! Toho, kdo m l svatební  
ob ad mimo Byst ici, nemáme v záznamu.  
D kujeme za pochopení. 
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Výhledové dopravní ešení uli ního prostoru K. Nového 
V katastru m sta Byst ice se nacházejí dva druhy komunikací - krajské 
a místní. Na místních komunikacích majetkový správce m sto je 
povinno vykonávat zimní a letní údržbu, starat se o výspravu a povrch, 
jakožto i o dopravní zna ení, tak aby toto bylo v souladu s platnými 
zákony a normami. U t chto inností je nutno dodržovat zásady 
bezpe nosti tak, aby prioritn  na komunikacích nedocházelo ke 
kolizním situacím a komunikace byly pro uživatele bezpe né - kvalitní 
svislé a vodorovné dopravní zna ení atd. 

V tomto volebním období se pro m sto a osady poda ilo dotáhnout 
již n kolik akcí. Další jsou ve stádiu projektování i projednávání, 
jako nap íklad p echody pro chodce na komunikaci II/111- pr tah 
m stem sm rem na Líšno. 

Další akcí je bezpe nostní ešení uli ního prostoru komunikace 
K. Nového. Tato ulice je poz statkem bývalé silnice I/3, která 
byla nahrazena obchvatem m sta Byst ice. Ší e vozovky je 8 m 
a uli ního prostoru 16 - 18 m. Celý uli ní prostor je tedy vhodný 
ke zklidn ní provozu omezením ší e vozovky, rozší ení komunikace 
pro chodce a rozší ení ploch zelen . Toto zapadá do kontextu vize 
Byst ice, kdy je požadavek pro oblast Byst ice Jih tuto oblast 
zkvalitnit dopravním zna ením tak, aby to bylo v souladu s platnými 
zákony a normami. Vždy je t eba myslet na bezpe nost provozu 
na t chto místních komunikacích tak, aby nedocházelo k ohrožování 
jednotlivých ú astník  silni ního provozu ( idi i, motocyklisté, 
chodci, cyklisté atd). 

P edm tem projektu je studie úpravy zohled ující mimo jiné 
i p ipomínky, nám ty a stížnosti ob an  pro to, aby se stal provoz 
bezpe n jší a klidn jší. Ulice navazuje na další upravované uli ní 
prostory a sou ástí projektu je snaha o zklidn ní dopravního režimu 
a dopln ní chyb jícího dopravního zna ení. Dalším aspektem je 
vydefinování pot ebného koridoru pro silni ní vozidla a tímto 
pro m sto budoucí závazek údržby menší vým ry komunikace. 

Návrh nov eší v prvním úseku mezi Ješutovým nám stím a ul. 
P í nou snížení povolení rychlosti na 30 km/hod. Zárove  se  
zónov eší omezení stání nákladních vozidel. V úseku od P í né 
ulice do slepého konce je navržen provoz jako obytná zóna.  
Dopravní režim byl posouzen vzhledem k budoucímu uli nímu 
prostoru a zvoleno ešení s jednostranným chodníkem. 

Návrh dále po ítá se zachováním stávající zelen  v maximální 
mí e s dopln ním vhodné skladby nové zelen . Na stávajících 
i nových plochách zelen  bude provedena nová výsadba. Pro  
pot eby naší studie byl navržen pouze systém výsadby 
s rozd lením výsadby na vysokou zele , zakrslé stromy nebo  
solitérní ke e a na nízké k oviny. Ostatní plochy zelen  by m ly 
být zatravn ny. 

Na konci projektu by m ly být umíst ny lavi ky a odpadkové koše.  

Obyvatelé, ale i návšt vníci této zóny by tak v budoucnu m l
ekat p íjemn jší pohled na tuto oblast dopln ný o odpo inkové 

prvky pro chodce. 
Ing. Libor Topol 
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Milan Vosátka

Narozen: 14. 9. 1976 

Bydlišt : Hlivín 13 

Vzd lání: St edoškolské 

Rodinný stav: Svobodný

Kde momentáln  pracuje:  VOSA-MVS,s r.o. 

Stranická p íslušnost: nestraník 

Za koho kandidoval: TOP 09 

Máte n jaké koní ky? 
Mám mnoho koní k , ale bohužel s pracovních d vod  mi na n
nezbývá moc asu. Po sportovní stránce mezi n  pat í fotbal,
hokej, stolní tenis a kuželky, kterým jsem se donedávna v noval 
aktivn . Postupem asu jsem vym nil hokej, stolní tenis, kuželky 
za hlavní koní ek - a to je moje práce, rodina a zahrada.V zimním 
období  rád lyžuji. 

Pro  jste kandidoval do Zastupitelstva m sta Byst ice?
Byl jsem osloven novými lidmi, zda nechci zasáhnout do d ní 
m sta. Popravd  jsem nepo ítal s n jakým úsp chem. Nedokázal 
jsem si p edstavit, co vše to obnáší. Po uplynutí ur itého období 
jsem zjistil, že to není tak jednoduché. Obnáší to mnoho odpov dné 
práce, která je neustále narušována státní byrokracií. Zjednodušen
e eno - n co jiného je to v soukromé firm  a na m st , kde  

procesy schvalování jsou daleko zdlouhav jší. Ve ejné d ní 
v obci a práce s lidmi mne vždy zajímaly. Jsem zvyklý již od 
svého mládí aktivn  se podílet na všech innostech, které se kolem 

mne d jí a nechci jen pasivn  p ihlížet d ní v obci. Nejsem lenem 
žádné politické strany. Práv  to mne nesvazuje politickými názory 
a jsem schopen spolupracovat se všemi rozumnými lidmi, kte í
cht jí n co vytvo it a jde jim o dobro a prosp ch celé obce. 

Co je Vaší prioritou v tomto volebním období?
Mojí prioritou v tomto období je zlepšit sou innost m sta s okolními 
osadami.Vytvá et podmínky pro sportovní a kulturní innost 
v Byst ici i okolních osadách. Podporou zájmových inností lze 
dle mého názoru áste n  omezit nežádoucí trestnou innost naší 
mládeže a rozši ující se drogovou problematiku.V neposlední ad
považuji za svou prioritu údržbu a opravu místních komunikací,
ve ejných prostranství a budov. 

Co se Vám v posledních letech v Byst ici líbí a co nelíbí? 
Líbí se mi postupný rozvoj a zvelebování nejen m sta Byst ice,
ale i okolních osad. 

Nap íklad nástavbou nad školní jídelnou jsme vy ešili nejenom 
letitý problém s nedostatkem míst v mate ské školce, ale vytvo ily 
se i nové prostory pro pot eby školy a jejích zájmových kroužk .

Výborné je využití sportovní haly nejen pro žáky základní školy, 
ale i pro ostatní sportovní kluby a zájmové kroužky. 

Vybudování d tských h iš  nejenom v ulici družstevní, ale 
i v p ilehlých osadách. 

Nov  vybudované centrum volno asových aktivit ve sportovním 
areálu u fotbalového h išt  SK Byst ice. 

Nesmím zapomenout na opravy a rekonstrukce n kterých místních 
komunikací. 

Vybudování nové úpravny vody v Božkovicích a plánovaná  
rekonstrukce byst ické úpravny. 

Aktivní práce služeb p i budování sb rného dvora na t íd ný  
odpad, údržba h bitov  a ve ejných ploch. 

Je více negativních v cí, které lze kritizovat. P edevším se mi 
nelíbí lhostejnost n kterých lidí, nezájem o ve ejné d ní, závist 
a radost z neúsp chu druhého. Kritizovat je daleko snažší, než se 
snažit n co vytvá et. 

Co byste v Byst ici rád zm nil a jak to chcete ud lat?  
Cht l bych zlepšit komunikaci mezi m stským zastupitelstvem 
a osadními výbory. Zam it se na zlepšení ve ejného po ádku.
Snížení kriminality. Zlepšení bezpe nosti a drogové problematiky. 
Pokra ovat v rozvoji m sta a p ilehlých osad. 

Zlepšit a rozší it práci m stské policie s okolními m sty. Lepší 
využití a zdokonalení kamerového systému. Pravidelné setkání 
a komunikaci s osadními výbory. V tší podporu sportovních 
a kulturních akcí pro mládež. 

Co byste vzkázal i pop ál našim ob an m?
P eji všem ob an m vše nejlepší, hodn  zdraví, št stí, spokojenosti 
a úsp ch  v osobním i pracovním život . Cht l bych, aby každý 
ob an byl hrdý na to kde žije a nestyd l se za své m sto i osadu. 
P ál bych si zapojení ob an  do d ní m sta ve v tší mí e.

Znáte dob e své zastupitele? 

PaN
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Vále ná mementa III. 
Tvoršovice 

Pomník na tvoršovické návsi nechal vybudovat místní hasi ský sbor.  
Dne 17. ervna 1928 po ádala v Tvoršovicích benešovská hasi ská 
župa sv j 41. župní sjezd. Po así se sice p íliš nevyda ilo, ale 
slavnost dopadla skv le, a tak místní sbor dobrovolných hasi
rozhodl, aby za získané finan ní prost edky byl zbudován pomník 
k uct ní památky padlých a zem elých vojín  v první sv tové 
válce. Slavnostní odhalení bylo provedeno 2. zá í 1928. Slavnost 
byla spojena se sjezdem rodák  a slavnostní projev si p ipravil 
František Novotný, ídící u itel z Václavic. 

Pomník zhotovil a dodal socha  Rudolf Zábrodský z Benešova 
za ástku 4 700 K . Jedná se o žulový balvan s mramorovou 
plastikou pla ící ženy. Na žulovém balvanu vlevo naho e je pak 
umíst ná erná žulová deska se jmény: Brejla Antonín, Brejla 
Josef, Hovorka Antonín, Kohoutek Antonín, Mašek Josef, Molhanec 
Jan, Nerad Josef, Peterka Josef, Stib rek Antonín, Stib rek Václav, 
Štekr Antonín, Šach František, Štaiger Antonín, Šerák Václav, 
Vincíbr Antonín, Vá a Antonín. Pomník je zasazen do oplocené 
udržované zahrádky. 

Mokrá Lhota 
Dne 18. zá í 1932 se v Mokré 
Lhot  konala  slavnost 
k odhalení pomníku padlých 
vojín  ve sv tové válce. Slav-
nosti se zú astnili jak zdejší 
ob ané, tak bratrské hasi ské 
sbory, St elecké jednotky,  
Selské jízdy, u itelský sbor 
i ada estných host . Tehdejší 
jednatel hasi ského sboru  
zaznamenal:  

„Slavnost byla zahájena pr vodem z Benešova s hudbou bratrského 
sboru, kde se cestou p idružovali v kolní ob ané a brat i, takže 
pr vod byl rozsáhlý. Kolem druhé hodiny odpoledne p irazil 
pr vod k pomníku, kde br. velitel zahájil slavnost, p ivítal všechny 
p ítomné a d koval všem ob an m, kte í pomohli toto památné 
dílo vybudovati. Dále p edal slovo odb. u iteli A. Kroutilovy, 
který krátkou, ale dojemnou e í vyzna il práci t chto padlých, 
která byla zakon ena slzami obyvatelstva. Dále se ujal slova Jan 
Škvor, rolník z Mysli e, který nastínil, jak t žko naši samostatnost 
dobývali a jak matky padlých pro n  b dovaly, takže jest na nás, 
by jsme si jí zachovali. Ukon eno bylo potleskem . Bratr velitel 
pod koval za dojemné proslovy a obyvatelstvu za ú ast. Pr vod 
se odebral s hudbou do zahrady, kde byl po ádán koncert 
s r znými atrakcemi. Po koncertu byla po ádána veselice.“ 
Pomník je umíst n na návsi 
u požární zbrojnice, kapli ky 
a obecního domku. Pomník 
je zhotoven z hrub  otesaného 
žulového balvanu lichob ž-
níkového tvaru. Ve vrchní 
ásti je nazna ena hlava 

vojína, ve st ední ásti je 
osazena erná kamenná 
deska s eským dvouoca-
sým lvem a jmény padlých 
vojín . V roce 1940 byl 
z pomníku odstran n státní 
znak. P vodní deska byla 
zhotovena z opaxitového 
skla, která se asem uvol-
nila, vypadla a rozbila se. 
St epy byly uschovány 
a podle sklen ného originálu 
nechalo m sto Byst ice 
v roce 2005 zhotovit její 
p esnou kopii z kamene. 
Pam tní desku vyrobil koncem 
srpna roku 2005 kameník 
pan Vrabec z Krhanic za 
ástku 19 397 K .

Kobylí 
Pam tní deska ob tem 1. sv tové 
války je umíst na na kapli ce, 
která byla postavena v roce 1931. 
Jedná se o ernou sklen nou  
desku s nápisy: Padlým vojín m
ve sv tové válce 1914-1918. Jos. 
Zeman, Karel Vosátka, Karel 
Hovorka, Jos. Dvo ák, Karel 
Dvo ák, Ant. Dvo ák.  
Životy jste dali pro zájmy cizí, 
z krve Vaší však rodila se naše 
svoboda. Odpo i te v pokoji! 
Nápisy na desce byly obnoveny 
za átkem 70. let panem Josefem 
Hovorkou a následn  v letech 
90. z podn tu m sta Byst ice. 

Mgr. Daniel Št pánek 
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Samotné slavnostní setkání zahájil starosta m sta Byst ice,  
Mgr. Daniel Št pánek, který p ivítal p ítomné hosty a p ipomn l
blížící se neblahé 70. výro í vzniku byst ického pracovního  
tábora. V dubnu roku 1945 byl zast elen v ze  Ivo Geringer, 
který se tak stal jednou z mála násilných ob tí byst ického  
tábora. Na míst , kde byl p vodn  Ivo Geringer pochován,  
instalovalo m sto Byst ice v t chto dnech nový pomník.  
Autorem plastiky je Petr Hole ek, který pomník zpodobnil jako 
k íž, který je usazen na šesti h ebech, symbolu šestice v z ,
nesoucích rakev a symbolu uk ižování Krista. 

S osudem Ivo Geringera p ítomné seznámila paní u itelka  
Mgr. Mlada Filípková, která se také velmi zasloužila o instalování 
k íže. 

Ivo Geringer se narodil 5. 7. 1923 v Ný anech. Otec byl ú edník, 
árijec, matka byla registrována v Židovské obci v Praze a zahynula 
v Terezín . Ivo se dostal do byst ického pracovního tábora,  
odkud cht l za átkem roku 1945 uprchnout. Možností se nabízelo 
n kolik, ale on, aby neohrozil své spoluv zn , rozhodl se pro  
riskantn jší zp sob út ku, který se mu stal osudným. Bohužel 
v té dob  ješt  nemohl v d t, že o n kolik týdn  pozd ji nastane 
konec druhé sv tové války a celý tábor bude osvobozen.  

Slavnostního odhalení pomníku na byst ickém h bitov  se osobn
zú astnil i bývalý v ze  pracovního tábora, dnes 85 letý Pavel 
Kohout. Do byst ického tábora nastupovali pan Kohout s Ivo 
Geringerem spole n  v den nezda eného atentátu na Hitlera,  
tedy 20. ervence 1944. Ivo Geringer byl tehdy mladý student. 
Jeho spoluv ze  na n j dnes vzpomíná takto: „Kam jsem p išel, 
nikde nebylo místo, nikde mne pro m j hrozný, odpuzující kašel 
necht li mezi sebe p ijmout. Mn  bylo blb , už mi bylo všechno 
jedno, a tak jsem si sedl s kufrem p ed jeden barák, kde jsem také 
neusp l. Náhle ke mn  p istoupil hezký, mladý, asi devatenáctiletý 
kudrnatý blon ák s dotazem pro  nejsem ješt  ubytovaný? ekl 
jsem mu d vod. Mám kašel a nikde mne necht jí. Pomohl mi se 
zavazadlem a ekl: ,Budeš bydlet s námi forarbeitry na p d .
U mne, naho e na paland  je volno.´ Když vid l, že mi opravdu 
není dob e, okamžit  se rozhodl, že naho e bude spát on a dole 
já. Byl tak ohleduplný, že pod slamník dal sv j krásný sv tlý 
p evle ník, aby na mne nepadala sláma, uva il aj a staral se 
o mne. Bydleli jsme spolu potom celou dobu, jak pozd ji ve stanu, 
tak v d ev ném „baráku“ . 4. Na paland  byl on stále naho e, já 
dole až do jeho tragické smrti v polovin  dubna 1945.“  

Odhalení pomníku Ivo Geringerovi 

Mgr. Daniel Št pánek

Na památku mladíka Ivo Geringera, v zn  byst ického pracovního tábora, který byl zast elen na byst ickém nádraží  
19. dubna 1945, odhalilo m sto Byst ice nový pomník. Pomník je symbolem utrpení všech byst ických v z  i zbyte né  
ob ti nacistické zlov le. 
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Pozvánka na mimo ádné  
setkání v Radošovicích 

Všechny tená e Hlasu Byst ice up ímn

zveme na vysv cení kapli ky Panny Marie 

v Radošovicích, která byla pé í místních 

dobrovolných hasi  díky p ísp vku m sta 

Byst ice krásn  opravena. Po mnoha  

letech vypadá jako nová. 

T šíme se na Vaši návšt vu v sobotu  

31. kv tna 2014 v 15 hodin za ne ob ad

vysv cení, po n m se sejdeme na malém  

ob erstvení v hasi ské zbrojnici. 

Luboš Hošek 

P ije te se pobavit do Drachkova... 

… nebo na Tožici! 

OV TOŽICE
po ádá dne 7. 6. 2014

PIN ES POD KAŠTANY
a

D TSKÝ DEN
na téma

TOŽICKÝ POUTNÍK

pin es prezentace: 8:00 8:30 hod.

d tský den: 9:30 12:00 hod.

ODPOLEDNE VOLNÁ ZÁBAVA A SOUT ŽE

Zveme všechny
bez rozdílu v ku a výkonnosti

na tožickou náves.
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D tský karneval aneb Klauni v Líšn
Letošní d tský karneval se konal dne 22. 3. 2014 od 15 hodin 
v soukromé t locvi n  u rodiny Doležalových, jsme velmi rádi, 
že v t chto prostorách m žeme d lat akce. Byla to veselá barevná 
šou ve stylu klaun , kte í d tem p ipravili hodn  zábavy. Jako 
vždy se sout žilo o nejkrásn jší i nejzajímav jší masky, bylo to 
ale velice t žké rozhodování, letos obzvlášt . Výb ru se mohl 
zú astnit každý dosp lý. Bylo vybráno 5 nejlepších, ti byli ocen ni 
sladkostmi a v tomto roce nov  i krásnými knížkami. A pak se 
nám p ihodila zajímavá shoda, že všichni ostatní byli na krásném 
šestém míst  a i ti byli samoz ejm  obdarováni. Tancovalo se, 
sout žilo o bonbonky a veselí klauni se snažili zabavit každé  
dít .  Kdo byl unaven, mohl se posílit u ob erstvení jak jídlem, 
tak pitím. Další novinkou byl obch dek „U t í veverek“, kde 
nám p i prodeji pomáhaly naše líšenské d ti samotné.  Každé dít
si mohlo zakoupit za drobný obnos autí ko nebo šperk z naší výroby. 
Úžasným a zábavným zpest ením bylo vystoupení tane ní skupiny 
Dancing Crackers (http://www.dancingcrackers.cz), ukázka jejich 
tane ních dovedností byla obdivuhodná a hlavn  práce s d tmi 
byla moc fajn a prima zábava. D kujeme Všem a t šíme se na 
další karneval.  

Veverka iperka 

Velikono ní vep ové hody v Líšn
Dne 19. 4. 2014 se od 14.00 hodin u líšenského vagónu konaly  
1. vep ové hody po ádané Ob anským sdružením Líše á ek. 

Akce byla trochu náro n jší, ale zvládli jsme to a návšt vnost 
byla velmi p kná z celého okolí. Snažili jsme se, aby se všichni 
návšt vníci cítili dob e a spokojen , takže atmosféra byla velmi 
domácí. Jitrnice a jelita se nabíjela p ímo p ed zraky zú astn ných. 
K zakoupení byl ovárek, zabija kový guláš, „prdela ka“, tla enky, 
sulc, jitrnice, jelita, škvarky, íze ky, steaky a n co sladkého 

k zakousnutí.  Piví ko teklo proudem a k p íjemnému posezení 
s p áteli hrála hudba (DJ Mája). Byly to moc hezké velikonoce. 
D kujeme Všem, co nás p išli podpo it a užít si to s námi. 

Dvo áková Zuzana, Ob anské sdružení Líše á ek 

P íští akce Líše á ku 
Sportovní den (téma Olympijské hry) - 7. ervna 2014 

Líšno Fest - 9. srpna 2014   
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Okresní kolo dopravní sout že 
Žáci 7. A,  Simona Koubová, Kate ina Filipová, Ond ej Šebek 
a David Suk zvít zili 24. dubna ve 2. kategorii okresního kola  
dopravní sout že a postoupili do krajského kola, které bude ve dnech 
3. - 4. ervna 2014 ve Zru i nad Sázavou. 

Výsledky 2. kategorie: 
1. ZŠ Byst ice 
2. ZŠ Po í í nad Sázavou 
3. ZŠ er any 
4. ZŠ Votice 
5. ZŠ a MŠ Benešov, Na Karlov
6. ZŠ Benešov, Jiráskova 
7. ZŠ a MŠ Na eradec 

VII. volejbalový turnaj m sta Byst ice smíšených družstev
„Velikono ní“ VII. volejbalový turnaj M sta Byst ice smíšených družstev se bohužel poda ilo naplánovat ve stejný as, jako se 
po ádaly turnaje smíšených družstev v Benešov  a Vlašimi. A tak se v sobotu 12. 4. 2014 sešlo v naší krásné sportovní hale pouze  
6 tým . Ani toto nebylo na škodu. Na zahájení byla rozlosována pouze jedna skupina, ímž bylo možné hrát systémem každý 
s každým a na klasický „nezkrácený“ volejbalový set. Oba využité kurty p isp ly k tomu, že mezi zápasy nebyly velké prodlevy 
(n kte í sportovci si st žovali, že si nestihli dojít ani kávu a klobásku do našeho skv lého ob erstvení). Našeho turnaje se pravideln
ú astní jak mladí hrá i, tak i ty ro níky starší. Ani „velikono ní“ turnaj nebyl výjimkou. Na n kterých se již odpoledne za ala  
projevovat únava z v tšího množství zápas . Díky tomu se takové malé finále mezi „mladými“ favority odehrálo již okolo poledne. 
Bohužel se poprvé náš turnaj hned v úvodu neobešel bez zran ní, a tak pevn  v íme, že zran ná hrá ka nezanev e na náš turnaj 
a p ejeme jí brzké uzdravení. 

Výsledková listina: 

1.    Last minute Benešov 
2.    Big šok Benešov 
3.    TJ Viktoria Vestec 
4.    Sešlost Líšno 
5.    VK Meziho í
6. Sb r šrotu Byst ice 

Sport je v Byst ici propagován tém  výhradn  Hlasem Byst ice a pak nást nkami sportovních klub . Na d tské a dorostenecké  
zápasy dochází prarodi e a rodi e povzbudit své ratolesti. Na „dosp lácký“ turnaj p išly povzbudit své manžely alespo  jejich  
manželky a nemohu opomenout pí. Stib rkovou,  která se stále t ší pevnému zdraví a  povzbuzuje své syny. I tak zú astn ným divák m
za podporu d kujeme. 

Jako organizátor jsem byla dotázána, kam putuje výt žek z celé akce? 

Každé družstvo zaplatí poplatek ve výši 700 K . M sto Byst ice poskytuje „zdarma“ halu. Z financí obdržených za tento poplatek se 
uhradí náklady na zhotovení pohár  (medaile nám pí. Marešová zhotovuje sponzorsky) a náklady na drobné okoládové tématické 
figurky a zbytek pen z se v plné výši odvede do pokladny m sta. Takže v p epo tu nejenže m sto získá cenu 400 K  za hodinu,  
takže to není tak úpln  zdarma, ale ješt  utrží finance navíc. Turnaj po ádám již 4. rokem a za tu dobu do pokladny m sta bylo  
odvedeno 30 383 K . A ptáte se, pro  to d lám zadarmo? Z lásky ke sportu a protože si myslím, že Byst ice by m la mít nejen  
kulturní vyžití, ale i sportovní… Pevn  v ím, že se dostaneme i k organizování turnaje pro širokou ve ejnost v badmintonu, jen to 
musím nejd íve n kde obhlédnout… 

Záv rem bych cht la pod kovat paní Olze Marešové za zhotovení originálních keramických medailí a také našim sponzor m, kte í
poskytli v cné ceny: fy ELSLA spol. s.r.o. Jihlava a fy Kvarto s.r.o., které jsou již n kolik let našimi stálými sponzory v cných cen. 
V nované sponzorské dary jsme mohli „velikono n “ rozd lit všem zú astn ným tým m.  

Ing. Olga Mokošová, zastupitelka M sta Byst ice
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Krajská fotbalová sout ž okresních výb r
V krajské fotbalové sout ži okres  reprezentovali okres Benešov ty i naši hrá i. 

ve výb ru U11 nás reprezentovala Ani ka Slavíková a Theodor Máca ml. 
ve výb ru U12 jsme m li Petra Šabata a Jakuba Pospíšila 

Naši hrá i ve výb ru U11                                                                   Naši hrá i ve výb ru U12 

Po skon ení turnaje jsme ješt  za doprovodu Jána Gelety, fotbalového internacionála a st íbrného 
olympionika, lena KM OFS, navštívili areál DUKLY PRAHA ,vyfotili se p ed sochou Josefa 
MASOPUSTA a prohlédli si tribuny DUKLY,odkud jsou p ekrásné pohledy na PRAHU.  

Theodor Máca 

OFS Benešov : OFS Kladno                     4:2 (3:1) 
branky: Slavíková 3x, Zavadil 1x 
OFS Benešov : OFS Praha - východ        4:7 (2:5)
branky: Máca 2x, Slavíková 1x, Hruška 1x 
OFS M lník: OFS OFS Benešov              4:1 (3:0)
branky: Hruška 1x 
Semifinálová skupina - výb r U11 - 3. místo 

OFS Benešov : OFS Kladno                     1:0 (0:0) 

OFS Benešov : OFS Praha - východ        0:0 (0:0)

OFS M lník : OFS OFS Benešov             1:3 (0:2)

Semifinálová skupina - výb r U12 - 2. místo 

Výsledky obou výb r , ve kterých hráli naši hrá i

Mc Donald´s cup 2014 - 17. ro ník fotbalového turnaje základních škol 
Ve st edu 23. 4. prob hlo v Benešov  na um lé tráv  okresní kolo 
žák  1. až 3. t íd. Ve skupin  Byst ice porazila všechny své soupe e
a hladce postoupila i p es tvrtfinále. 

V semifinále se projevila na našich žácích velká únava z náro ného 
programu a své zbývající zápasy prohráli, ale kone né 4. místo 
je velkým úsp chem Byst ické ZŠ. 

Nejlepším branka em turnaje byl navíc vyhlášen Ond ej Máca (2. B.) 

Výsledky: 

Skupina:         ZŠ Byst ice: ZŠ Jankov 2:0 (Kolá , Chlistovský) 
                        ZŠ Byst ice : ZŠ Týnec 2:0 (Kolá  2) 
                        ZŠ Byst ice : ZŠ Benešov, Dukelská 1:0 (Kolá )

tvrtfinále:      ZŠ Byst ice : er any 1:0 (Chlistovský) 

Semifinále:     ZŠ Byst ice : ZŠ Votice 0:2 

O 3. místo:          ZŠ Byst ice : ZŠ Vlašim, Vorlina 2:5 (Kolá , Chlistovský) 

Ve tvrtek 24. 4. se konalo 1. ást okresního kola 4. až 5. t íd. 

A také tentokrát se naši žáci prezentovali skv lými výsledky 
i výkony a obsadili vynikající 3.místo což jim zaru ilo postup 
do dalších boj .

Výsledky: 

Skupina:      ZŠ Byst ice: ZŠ Týnec 2:0 (Máca, Švec) 
                     ZŠ Byst ice : ZŠ Votice 2:3 (Máca, Slavíková) 
                     ZŠ Byst ice : ZŠ Pyšely 4:0 (Drábek 2, Pospíšil, Švec) 

tvrtfinále:  ZŠ Byst ice : ZŠ Po í í 1:1 (Drábek) Na penalty 4:1 
                     (vít zná Máca) 

Semifinále:  ZŠ Byst ice : ZŠ Benešov, Karlov 0:3 

O 3.místo:    ZŠ Byst ice: ZŠ Mnichovice (Máca, Drábek, Švec) 

Theodor Máca 
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Biele divadlo Bratislava zahraje v Byst ici 

V sobotu 17. kv tna 2014 p ijede do Byst ice Biele divadlo  
Bratislava a v 19:30 hodin zahraje v divadle U Jelena drama 
Pavla N mce Klaun.  

V íme, že Slovenština nebude pro naše diváky p ekážkou 
a p ijdou se na velmi zajímavou inscenaci Klauna podívat. 

Biele Divadlo Bratislava píše o Klaunovi: 
„Strach. Je neoddelite nou sú as ou nášho života. Stretávame sa 
s ním už pri zrode a sprevádza nás po celý život. Strach zo smrti, 
odmietnutia, straty zázemia i milovanej osoby...každý z nás sa 
nie oho bojí. Výnimkou nie sú ani postavy hry. Dej hry nás zavedie 
na hrad Krá a Ichora I., kde na jeho príchod už dvadsa  rokov 
akajú jeho manželka Krá ovná a jej Klaun. Táto neistota pop-

retkáva osudy všetkých postáv a vyústi do zrady, klamstva, lásky 
no dokonca  až do samotného boja o vlastný život.“ 

Woody Allen: Central Park West 
Jednoaktová komedie od mistra vyt íbeného humoru Woodyho 
Allena. P edstavení není vhodné pro d ti! 

A koliv je výchozí situace - dva manželské páry, nev ra, krize 
vztahu - spíše látkou pro psychologické drama, nebyl by to  
Woody Allen, aby z této situace obratn  nevytvo il anekdotu 
hrani ící až s absurdní groteskou. Psycholožka, právník, dáma 
z lepších kruh  a neúsp šný spisovatel. Zklamání, zrada, nepo-
chopení, deprese - ale hlavn  spousta skv lé zábavy. Jak tato 
tve ice vy eší svou propletenou krizi? Bude muset do hry 

vstoupit pátý hrá , aby se vše vysv tlilo? A kdo na koho na  
záv r vyst elí? P ij te se pobavit a možná nalézt tak trochu sami 
sebe.  

St ípky ze hry: 

„Myslela jsem si, že tvá duševní nevyrovnanost je znakem  
literárního génia... a p itom to byla jen prachsprostá demence.“ 

„Tohle není vesmír – tohle je Central Park West!“  

„Nejsme v džungli – tohle je Central Park West!“ 

Vstupenky na ob  p edstavení je možné zamluvit: 
na adrese hlasbystrice@seznam.cz,  na tel. 731 575 072  nebo  osobn  v divadle U Jelena 
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KOVOŠROT BYST ICE

ULICE K NESVA IL M 297

Z NÁM STÍ 50 METR SM R NESVA ILY

V ZADNÍ ÁSTI DVORA (ZA PEKÁRNOU)

PANELOVÁ CESTA AŽ K NÁJEZDOVÉ AUTOVÁZE

výkup železa, barevných kov , papíru, zlata a st íbra 

otev eno denn  !!! po - pá od 8 - 18 hod., so - ne od 9 - 15 hod. 

top ceny všech vykupovaných komodit !!! 

digitální vážení na ú edn  ov ených vahách 

vážíme od 0,01 gramu u zlata až po 60 tun u kamionu s fe 

veškeré služby související s eko likvidací vozidel 
(vy ídíte zde, odvezeme do místa likvidace = provozovna Sázava) 

náš kontakt pro vás: 608 743 599 

Prodej  slepi ek
Dr bež ervený Hrádek, firma Dráb, 

oznamuje svým zákazník m,  
že op t prodává slepi ky  snáškových plemen:  

Lohmann hn dý
Tetra hn dá
Dominant - erný, modrý, žlutý, kropenatý a bílý 
Stá í: 15 - 20 týdn , cena  149 -185 K /ks dle stá í

Neprodáváme malé ku ice,ale tém  dosp lé slepi ky 
pouze  našeho chovu!

Prodej se uskute ní:
v úterý  20. kv tna a 17. ervna 2014 
Byst ice - parkovišt  u M Ú - 17.25 hod. 

P i prodeji slepi ek - výkup králi ích kožek 
cena dle poptávky 

P ípadné bližší informace:  
Po - Pá 9.00 - 16.00 hod. 

tel. 601 576 270, 606 550 204, 728 605 840   



Fotografická kronika (pokra ování na stran  20) 

Posledním dubnovým divadlem byla zajímavá pohádka Mirka Machá ka - Pohádka o Gulliverovi. Principál byst ických loutká  nejen  
napsal dobrou pohádku, ale vyznamenal se i dobrou režií a také jeho herecký výkon v titulní roli byl nep ehlédnutelný. 

Slavnostního odhalení pomníku Ivo Geringerovi se zú astnil i pan Kohout (na židli), který s Ivo Geringerem v byst ickém lágru kamarádil. 

Velikonoce si stále udržují své tradice. I v Byst ici byla k vid ní spousta koledník , kte í si na záv r koledy p edvád li své „úlovky“.   



Líše á ek si letos poprvé troufnul na vep ové hody. A vypadá to, že se setkaly s velkým ohlasem všech ú astník  a organizátor m tak nezbude  
nic jiného, než si p íští rok dát „repete“. Líše á ek je velkou inspirací pro všechny ostatní osady (Byst ici nevyjímaje) v tom, že když je  
pohromad  pár nadšenc , kte í jsou ochotní ud lat n co pro druhé, mohou se sousedi setkávat rádi a s úsm vem. 

Okresní kolo dopravní sout že prob hlo již tradi n  u nás v Byst ici a naše družstvo (rovn ž již tradi n ) s velkou p evahou vyhrálo. Za to 
pat í velká gratulace sout žícím a ješt  v tší dík Mgr. Jirovskému za to, jak jsou pokaždé naši mladí cyklisté p ipraveni. Mnohem d ležit j-
ší než vít zství je totiž to, že byst ické d ti to na silnici umí a jezdí mnohem bezpe n ji než jejich vrstevníci! 

Mc Donald´s cup je fotbalový turnaj základních škol a v letošním roce prob hl už jeho 17. ro ník. Byst ická „fotbalová drobotina“ jde 
v posledních letech od úsp chu k úsp chu a tak se naši vytáhli i letos.  
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